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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem működik szeptember óta a támogatott 
projektkereső csv letöltési funkciója megfelelően?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Schanda  Tamás  János,  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztérium  államtitkára  a  "Milyen
innovatív megoldásokat alkalmaztak a támogatott projektkereső kialakítása során?" című, K/7852.
számú  írásbeli  választ  igénylő  kérdésemre  adott  válaszában  leírt  szép  szakszöveget,  szinte
beleborzongtam, de ezek lássuk be, már nem innovációk 2019-ben:

„A támogatott projektkereső kialakítása során több innovatív megoldást is alkalmaztunk. Így többek
között szerver oldalon az adatok előkészítését egy aszinkron keretrendszer segítségével végezzük el
és  az  adatok  megjelenítéseséhez  is  egy  reszponzivitást  biztosító  aszinkron  elven  működő
keretrendszert alkalmazunk.”

Azonban van egy bökkenő a támogatott projektkeresővel. Úgy tudom, hogy 2019. szeptember 20.
napja óta  fennáll  az a  hiba,  miszerint  a támogatott  projektkereső aloldalról  letöltött  csv fájlban
található  találatszám  meg  sem  közelíti  a  támogatott  projektkereső  aloldalon  a  keresés  után
megjelent találati számot. Tehát, hogy megértsük, van egy az Új Világ Nonprofit Szolgáltató Kft.
által üzemeltetett „innovatív” weblap, ami nem tölti be a funkcióját.

Úgy olvastam,  hogy az  Új  Világ  Nonprofit  Szolgáltató  Kft.  tekintetében a  miniszteri  hatáskört
gyakorló  állami  vezető  az  európai  uniós  fejlesztésekért  felelős  államtitkár,  így  amennyiben
lehetséges  Perényi  Zsigmond  európai  uniós  fejlesztésekért  felelős  államtitkár  válaszoljon  a
kérdésemre.

Kérdezem Önt:



1. Mióta áll fenn a kérdésben megjelölt hiba? 

2. Miért nem került eddig az kijavításra? 

3. Mennyiben került az új arculat, és „innováció”, valamint a technológiai fejlesztés? 

4. Ki vette át hibával a honlapot? 

Továbbá,  jelezni  kívánom Schanda államtitkárnak a  személyével  kapcsolatos  kijelenésére,  hogy
sem az önéletrajza, sem mint ember nem érdekel, csak válaszoljon a kérdéseimre.

Budapest, 2019. november 27.

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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